
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 566 (21int03332) 
 
Datum indiening: 8 juli 2021 
 
Onderwerp:  Ambtshuis  
 
Naam indiener: Ard op de Weegh (Burgerbelangen OverBetuwe) 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding 
In de raadsvergadering van 6 juli jongstleden werd door de verantwoordelijke wethouder op 
een nogal massieve wijze zonder inhoudelijke opgave van redenen gesteld, dat het 
ambtshuis niet vrij geordend kon worden, omdat deze vierkante meters nodig waren en er in 
het gemeentehuis geen ruimte vrij kwam door het thuiswerken. We waren hierover zeer 
verbaasd, omdat er ook van overheidswege stevig op aangedrongen wordt om ook na 
corona partieel thuiswerken te promoten. We kunnen ons niet aan de indruk onttrekken, dat 
dit ook in de gemeentelijke organisatie vierkante meters vloeroppervlak moet opleveren, 
zodat de ambtenaren van het sociaal domein ook in het gemeentehuis hun plaats zouden 
kunnen vinden. Het ambtshuis zou dan verhuurd kunnen worden aan de belangstellende 
huisartsen of aan andere belangstellenden. Daarnaast kwam ons ter ore dat in het 
ambtshuis ook niet gemeenteambtenaren hun plek hebben. Wij hebben dus ernstige twijfels 
bij de stevig aangegeven onmogelijkheid om het ambtshuis beschikbaar te maken. 
 
Onze vragen: 

1. Welk percentage – graag uitgedrukt in fte’s – van de ambtenaren in het 
gemeentehuis werkt op dit moment thuis en wat is de verwachting in deze voor de 
toekomst? Is hierover al overleg gevoerd met de ondernemingsraad en zijn er al 
(voorlopige) afspraken gemaakt? 

2. Hoeveel meter vloeroppervlak zou als gevolg van het antwoord op de vorige vraag 
vrij gemaakt kunnen worden in het gemeentehuis? Hoeveel ruimte is daar nu al vrij? 

3. Hoeveel fte ambtenaren van de gemeente Overbetuwe is er nu in het ambtshuis? 
Hoeveel fte ambtenaren in het ambtshuis werkt nu thuis en hoeveel zal dat naar 
verwachting in de toekomst zijn? 

4. Is het college bereid om als in het gemeentehuis voldoende oppervlak vrij gemaakt 
kan worden om de ambtenaren uit het ambtshuis ook in het gemeentehuis te 
huisvesten? 

5. Hoeveel niet door de gemeente bezoldigde derden maken gebruik van het 
ambtshuis? Hoeveel vloeroppervlak betreft dat? Kunt u aangeven waarom de 
gemeente deze instanties of lieden niet in de begroting opgenomen subsidieert? Ze 
maken immers om niet gebruik van een gemeentelijk pand. We kunnen hier in de 
begroting niets over vinden, terwijl toch om niet delen van het ambtshuis kennelijk 
gebruikt worden. Kunt u aangeven, waarom hier nooit met de raad over is 
gecommuniceerd? 

6. Is het college überhaupt bereid om – indien mogelijk – het ambtshuis aan de groep 
huisartsen te verhuren? 

7. Is het college bereid om als er weer vanuit een fractie een dergelijk idee komt en er is 
weer sprake van een afwijzing dit ook inhoudelijk te beargumenteren en zodoende dit 
soort schriftelijke vragen overbodig te maken? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 



 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh, Burgerbelangen OverBetuwe (BOB) 
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